
PROTOKÓŁ   Nr 13/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 27 maja 2011 r.  

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak        -  Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka       -  Członek Komisji
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski  -  Członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Waldemar  Banaszek -  Zastępca Burmistrza
2. Marta Matusia Bicka -  Doradca Burmistrza
3. Marek Jaźwiński        -  inspektor ds.. drogowych  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja drogowca o stanie dróg w gminie Tłuszcz. 
3. Zapoznanie się z pismami.
4. Sprawy różne.
 
Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu przez 
Przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie.

Ad2. Pan Marek Jaźwiński  przedstawił informacje odnośnie przebiegu 
realizacji remontu dróg gminnych.
Poinformował, że sukcesywnie trwają prace na drogach gminnych, które już w 
60% zostały zrealizowane . W chwili obecnej  prowadzone są roboty na drogach 
gruntowych  w mieście i sprawnie przebiegają remonty cząstkowe nawierzchni 
bitumicznych.



Radny Włodzimierz Malinowski powiedział, że były uzgodnienia odnośnie 
powiadamiania radnego, jeśli prace drogowe będą prowadzone w jego okręgu 
wyborczym , tymczasem wczoraj  trwały prace na ulicy Tarczyńskiego i  radny 
nie został powiadomiony.

Marek Jaźwiński odpowiedział, że profilowanie dróg nie wymaga konsultacji z 
radnym, chyba że będzie  nawożenie, wtedy  tak.

Radny Malinowski  ponawia prośbę, aby radni byli jednak informowani o  
pracach drogowych w ich okręgach wyborczych.

Radna Aleksandra Świeżak zgłosiła potrzebę wałowania destruktu 
nawiezionego na plac sołecki w Mokrej Wsi.

Marek Jaźwiński przyjął do wiadomości i obiecał zająć się tą sprawą. 

Radny Mirosław Sobczak powiedział, że w jego okręgu wyborczym drogi były 
równane grubo mielonym betonem , czy tak zostanie zapytał?

Marek Jaźwiński odpowiedział, że zostanie to zagęszczone i  zwałowane, 
widocznie prace nie zostały jeszcze zakończone.

Komisja poruszyła temat remontu dróg powiatowych i wojewódzkich na terenie 
Gminy Tłuszcz i stwierdziła, że nic się  nie robi  w tym kierunku.

Marek Jaźwiński  poinformował, że odnośnie remontów  cząstkowych  na 
drogach powiatowych i wojewódzkich, zostały wystosowane pisma .

Wytworzyła się burzliwa dyskusja w wyniku której Komisja zwraca się do 
Burmistrza z następującymi wnioskami:

I. Komisja zwraca się do Burmistrza o ponowne  wystosowanie pism do 
zarządu dróg powiatowych i wojewódzkich w sprawie  
przeprowadzenia  remontów na drogach znajdujących się na terenie  
naszej gminy.

II. Komisja zwraca się do Burmistrza o udostępnienie  dokumentacji 
          przetargowej i zawartej umowy z Wykonawcą  na remonty bieżące 
         dróg. 

III. Komisja zwraca się do Burmistrza o informowanie radnych o  
rozpoczętych  pracach  drogowych w poszczególnych okręgach 
wyborczych. 
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Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza, czy 
podpisana jest już umowa z Mazowieckim Urzędem Wojewódzkim na 
dofinansowanie realizacji dużego wniosku - budowa wodociągu i kanalizacji w 
mieście Tłuszcz.

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że cały czas trwają rozmowy. 

Ad3. Komisja zapoznała się z pismem Burmistrza  skierowanym do radnych, 
w którym informuje, iż podjął  rozmowy w sprawie kupna  budynku Pawilonu 
Handlowego od Tłuszczańskiej Gminnej Spółdzielni Usługowo Handlowej.  
Wartość nieruchomości zostanie określona poprzez  wycenę rzeczoznawców 
majątkowych na zlecenie  Gminy  i odrębnie na zlecenie  Spółdzielni.
Po nabyciu budynku i wykonaniu odpowiednich prac adaptacyjnych , 
znajdowało by się w nim Centrum Kulltury.
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Komisja akceptuje i zwraca się do Burmistrza o więcej informacji np. kiedy to  
może nastąpić i czy nie można kupić przylegających budynków.

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że  na razie zostały podjęte rozmowy, 
natomiast o tym, czy budynek zostanie wystawiony na sprzedaż, zdecyduje 
Walne Zebranie członków Spółdzielni, które się jeszcze nie odbyło.

Ad4.  Zatrudniona na stanowisku doradcy Burmistrza Pani Marta Matusiak 
Bicka  na prośbę Komisji zaprezentowała swoją osobę i przebieg kariery 
zawodowej.
Przedstawiła swoje obowiązki i zadania które będzie wykonywała w Urzędzie.
Powiedziała, że służyć będzie  wszelką pomocą  prawną zarówno Burmistrzowi 
jak  i radnych oraz wsparciem i udzielaniem porad pracownikom.

Następne posiedzenia Komisji ustalono na dzień 13 czerwca  2011r. godzina 
9.00.

Komisja na posiedzenie zaprasza Pana Mirosława Zajdenca celem 
przedstawienia informacji odnośnie inwestycji oświatowych  i Panią Skarbnik 
celem przedstawienia informacji na temat umorzeń podatkowych . 

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                      Przewodniczący Komisji
                                                                            Mirosław Sobczak 
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